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Hej,
Milljöavdelningen på Båstads kommun vill lämna följande yttrande gällande Naturvårdverkets 
skrivelse Uppdrag att utreda åtgärder för att motverka och förebygga spridning av 
legionellabakterier i kyltorn

Miljöavdelningen bedömer att det idag är mycket svårt att få vetskap om vilka verksamheter och 
fastigheter i kommunen som har kyltorn och det är därför svårt att utföra tillsyn. Ett 
anmälningsförfarande skulle därför underlätta och bedöms positivt.

Det är viktigt att lagändringen förenas med tillsynsvägledning och informationsinsatser från 
nationellt håll.

Med vänlig hälsning,

Solveig Ahlbin Berg
Miljöchef
Samhällsbyggnad, Miljöavdelningen
Epost: solveig.ahlbin.berg@bastad.se
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